
Reactie wijkraad Welgelegen op inspreker heer van der Zanden 
 
 
Ik verzoek u namens de Wijkraad Welgelegen om onderstaand bericht ter kennis te brengen van de 
Referendum commissie, t.a.v. de voorzitter Mw. drs. M. Verbeek p/a mw. mr. M.E. van der Mede. 
  
  
Geachte mevrouw Verbeek,  
  
De heer J. van der Zanden heeft u op 23 februari een brief gezonden waarin hij voorstelt om áls er 
een referendum over parkeren komt zijn zgn ‘Alternatieve Plan’ tot onderwerp van een referendum te 
maken. 
Hij heeft de Wijkraden in Haarlem om steun gevraagd. 
  
De Wijkraad Welgelegen heeft zich over dit idee op maandag 27 februari vergaderd en unaniem 
besloten zijn voorstel niet te steunen.  
Hij heeft zijn idee niet tevoren afgestemd met de Wijkraden, hij spreekt dus niet namens de Wijkraden 
en ook nu niet namens de Wijkraad Welgelegen. 
Zijn Alternatieve Plan is op onderdelen nog steeds strijdig met de opvattingen van de Wijkraad 
Welgelegen. 
Zijn idee is ook overbodig omdat hijzelf als mening aan de Wijkraden meegeeft, dat wat er nu aan 
nieuw parkeerbeleid door de Raad is besloten ook zijn goedkeuring heeft: ‘de grootste problemen zijn 
opgelost en biedt oplossingen voor de meest nijpende problemen’.  
Zijn Alternatieve Plan is ons inziens tenslotte veel te complex voor een referendum en bevat overigens 
ook geen consistente inhoud wat het debat erover niet zal verduidelijken. 
De Wijkraad is verder geen voorstander van het voorgenomen referendum, maar vertrouwt op het 
gezonde verstand van de Haarlemmers en dat van de Raad. 
  
Op verzoek en namens Wijkraad Welgelegen,  
  
Alex Vermeulen  
  
cc. John van de Gevel, secretaris Wijkraad Welgelegen 
Jop Sleegers, lid van de Wijkraad Welgelegen en voorzitter werkgroep verkeer  
Jan van der Zanden 

 


